
 

Fråga 

kommunfullmäktige 2023-02-02 

Trygghet 

Den 30 januari kunde vi i lokalmedia läsa att Polisen har skickat ut en trygghetsenkät där 

sörmlänningarna fick svara på frågor om den upplevda tryggheten i sina närområden. 

Sedan tidigare vet vi att en stor del av Eskilstunaborna känner otrygghet. För drygt två år 

sedan utnämndes exempelvis Eskilstuna, av kommuninvånarna själva, till Sveriges mest 

otrygga stad. Detta efter att Kantar Sifo utfört en undersökning om trygghet.  

Den bilden stärks också efter måndagens Eskilstuna Kuriren som rapporterar om Polisens 

senaste trygghetsundersökning, som visar att Årby och Myrtorp tillhör de områden där de 

boende känner sig allra mest otrygga. Mest uppseendeväckande i rapporteringen är dock 

kanske det stora antalet som känner sig otrygga i de områden som enligt undersökningen är 

Eskilstunas allra tryggaste områden. I Valhalla-Slagsta uppger exempelvis endast fyra av fem 

att de inte utsatts för något brott, och enbart två av tre att de känner sig trygga om de vistas 

ensamma ute kvällstid.  

Det här är naturligtvis mycket oroande siffror, och med anledning av detta vill jag fråga 

trygghetsberedningens ordförande Josefine Helleday följande: 

- Har majoriteten som leds av Socialdemokraterna gjort ett bra jobb med att göra 

Eskilstuna tryggt för dess invånare? 

 

För Sverigedemokraterna Eskilstuna 

 

Mikael Strömberg 

 


